
離苦得樂：正法治療分享工作坊
在無常、不穩定的世界裡，面對人生的苦惱、挫折和痛苦，我們如何離苦得樂呢？

慈山寺佛法心靈輔導中心是全港首間將佛法融入輔導的專業輔導機構，為有需要人士提供專
業心靈輔導，舒緩求助者的情緒、提昇正面的心靈力量，並把佛法的慈悲和智慧應用於生活
之中，重獲安心自在。講者將分享如何透過正法治療，幫助受助者離苦得樂！

日期：2020年2 月29日（六）
時間：下午 2:30-5:00
地點：慈山寺佛法心靈輔導中心 (筲箕灣)
語言：中文
費用：$250（會員） ; $350 （非會員）

二人 同行優惠: [需同時報名]
$200 (每位會員)  

$300 (每位非會員) 

講者：嚴穗華博士
（慈山寺佛法心靈輔導中心主管、正念.自我慈悲關顧課程導師、香港專業輔導協會院士）

*學員可獲得聽講證書及HKPCA 2019 年進修學分3
*獲贈《佛法導吾心》佛法輔導個案彙編及《慈心緣》刊物

截止報名日期：2020年2月8日
名額有限 先到先得 額滿即止

報名辦法 : 
填妥表格, 連同支票寄回：
香港火炭坳背灣街 2-12號

威力工業中心六樓S-V單位18 號室
香港專業輔導協會收

(支票抬頭: 香港專業輔導協會有限公司)

**信封請註明: BC 2019



報名表格 Enrollment form

》
To: Secretariat, HKPCA

Please tick and circle:

I wish to join workshop named 離苦得樂：正法治療分享工作坊

dated on  29 Feb 2020 (Sat) pm total 2.5 hours

 Single enrolment:  $250 (per member) / $350 (per non-member)

Crossed Cheque number: ___________

OR

 Bulk enrolment (2 -person )$200 per person; $ 300 (per non-member)

Crossed Cheque number(s): _____________, Total amt: $____________ 

Personal information:
** must fill in /circle 

**Title: Prof./Dr./Ms./Mrs./Mr.           **Title: Prof./Dr./Ms./Mrs./Mr. 

**English full name:                           **English full name:

_______________________ _____________________________

Membership no._______（If any） Membership no. ______（If any）
**Contact tel no.: _______________     **Contact tel no.: _________________

**Email address : _______________________________ 

**Email address : _______________________________ 

Postal address : __________________________________________________

Postal address : __________________________________________________

Important Notes: 

1. All applications fee is not refundable if attendants do not show up at class finally. We will notify you any

update of your application by email upon receipt of your payment no later than 3 days before workshop

commences. Please also contact us at Tel: 2334 7172 or by email enquiry@hkpca.org.hk in case you do not

hear from us 3 days before workshop training date.

2. All registrations are on first come first served basis. For applicants who submit the form after deadline,

HKPCA will only consider acceptance of seats provided that the workshop is not yet full.

3. HKPCA accepts photocopy of this application form for application purpose.

4. Registration will be cancelled if HKPCA discovers any incomplete or fault personal information.

5. HKPCA reserves the rights to change trainer, time, venue, course content and payment refund if necessary.

6. In case of Typhoon no. 8 or above is hoisted at the date of workshop or still hoisted 3 hours before workshop

commences, the class will be cancelled accordingly without direct notice to applicants or postponed to a later

date with further notice. All course fee will not be refunded for those who cannot attend the workshop.

mailto:enquiry@hkpca.org.hk

